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Abstract (en)
The domestic appliance (1) has a receiving space and a door (4) for closing of the receiving space. The door is chipped with a pivot device (5) at
a housing (6) of the household appliance. A connecting arm (7) is arranged between the door and the housing in addition to the pivot device. The
connecting arm is connected with the door and the housing. The connecting arm is formed as a clipper for an opening angle of the door.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Haushaltsgerät (1) mit einem Aufnahmeraum (2) und einer Tür (4) zum Verschließen des Aufnahmeraums (2), welche mit
einer Schwenkvorrichtung (5) an einem Gehäuse (6) des Haushaltsgeräts (1) angeschlagen ist, wobei zusätzlich zu der Schwenkvorrichtung (5) ein
Verbindungsarm (7) zwischen der Tür (4) und dem Gehäuse (6) angeordnet und mit der Tür (4) und dem Gehäuse (6) verbunden ist.
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